

MultiCode Keyless Entry Programming Instructions

Before you begin you must first determine your '**Radio Code**' (you will need it for *Step 1-C* in the programming phase.) To do this, remove the battery cover on your hand-held transmitter or look at the dip-switches on the receiver board located on the back of the garage door opener and write down the numbers corresponding to the dip-switches that are in the 'ON' position. (The 'ON' position being when the switches are pressed down towards the numbers) If switch 10 is 'ON', use 0 as the corresponding number. Example: 2, 5,7,10 are 'ON' – your 'Radio Code' would be 2,5,7,0.

Read through the entire programming instructions before attempting to program your keyless entry, as you will only have **25 seconds** to complete each step. Failing to do so in the allotted time will cause your keyless entry to ((lock up)) for 5 minutes.

STEP 1: Radio Code Programming

A: Press 'Radio Learn' **twice**

B: Press 1-2-3-4 (factory code)

C: Enter **your** 'Radio Code'

D: Press 'Radio Learn' to end programming

****If the indicator LED blinks rapidly for 4 seconds, there was an error in programming. Remove the battery, press any button for 5 seconds then wait for 30 seconds before re-installing the battery and begin the programming sequence again.**

STEP 2: Access Code Programming

A: Choose any 4-digit PIN number (write it down for future reference.)

B: Press 'Access Learn' **twice**

C: Press 1-2-3-4 (factory setting)

D: Enter **your new** 4-digit PIN number

E: Press 'Access Learn' to end programming

Programmation Clavier Numérique Multi-Code

Avant de commencer vous devez déterminer votre 'Code Radio' (Vous l'aurez besoin pour l'étape 1-C dans la phase de programmation) Pour faire ceci, enlever le couvercle de batterie sur votre émetteur ou regarder les interrupteurs à positions multiples (Dip-Switch) sur le panneau récepteur situé sur le dos de l'ouvre-porte de garage et notez les chiffres correspondant aux interrupteurs à positions multiples qui sont à la position 'ON'. Si l'interrupteur 10 est à la position 'ON' employer le 0 comme chiffre correspondant. Exemple : 2, 5, 7,10 sont 'ON' – votre 'Code Radio' est 2, 5, 7,0.

Lire les instructions de programmation entièrement **avant** d'essayer de programmer votre Clavier Numérique, car vous aurez seulement **25 secondes** pour accomplir chaque étape. Si vous prenez plus de 25 secondes votre clavier numérique sera verrouillé pendant 5 minutes.

Étape 1 : Programmation de Code Radio

A : Appuyer sur 'Radio Learn' **deux fois**

B : Appuyer sur 1-2-3-4 (Code d'usine)

C : Entrer **votre** 'Code Radio'

D : Appuyer sur 'Radio Learn' pour terminer la programmation

****** Si l'indicateur LED clignote rapidement pendant 4 secondes, il y avait une erreur dans la programmation. Enlevez la batterie, appuyer sur n'importe quel bouton pour 5 secondes puis attendre 30 secondes avant de remettre la batterie et recommencez.

Étape 2 : Programmation de code D'accès

A : Choisir n'importe quel 4 chiffres pour votre numéro NIP (écrivez-le pour future référence)

B : Appuyer sur 'Access Learn' **deux fois**

C : Appuyer sur 1-2-3-4 (Code d'usine)

D : Entrer votre **nouveau** numéro NIP a 4 chiffres

E : Appuyer sur 'Access Learn' pour terminer la programmation